
MR-vergadering 1 februari 2024 

Agenda 

• Opening 

• Notulen vorige vergadering 

• Mededelingen 

• Rondvraag 

• Beperking instroom speciaal onderwijs in Zuid-Limburg 

• HB-plan 

• Schoolzwemmen 

• Communicatie 

• Sluiting 

 

Opening 

Patrick heet iedereen welkom. Manon en Regien zijn afgemeld. 

 

Notulen afgelopen vergadering: 

- Graag de notulen binnen 5 werkdagen goedkeuren, zodat ze daarna meteen op 

de site kunnen. 

- Werkverdelingsplan: dit wordt op korte termijn weer opgepakt om tot een 

definitief besluit te komen. 

- Koptelefoons: hier is over gecommuniceerd naar ouders. 

- Verbouwing: heeft wat langer geduurd, maar de ruimtes zijn inmiddels in 

gebruik. 

- Meubilair voor school: de offerte is binnen. Het was iets duurder dan verwacht, 

maar het past nog wel binnen het budget. De laatste puntjes worden op de i 

gezet voor de bestelling. De levertijd is 6-8 weken, dus waarschijnlijk komt het 

rond de meivakantie.  

- HB-plan is rondgestuurd. 

- Rekenen: Sjoerd (komt van onderwijs adviesbureau Wolters, begeleider in het 

omgaan met rekenen – analyses maken) is vandaag op werkbezoek geweest. Er 

zijn al veel stappen gemaakt om het reken niveau op het gewenste peil te 

brengen. Snappet staat inmiddels op een hoger niveau dan voorheen.  

- Bezetting leerkrachten: is over gecommuniceerd naar de ouders. 

 

Mededelingen: 

- Carnaval: de opzet is veranderd. Achteraf wordt geëvalueerd om te kijken hoe 

het de komende jaren ingericht zal worden. Bij Montessori’s Got Talent hebben 38 

groepjes van kinderen zich aangemeld, geweldig! De werkgroep gaat nog 

bedenken hoe ze dit gaan inrichten qua programma. 

- Aanstaande dinsdag vindt voor groep 8 de doorstroomtoets plaats. Na de 

carnaval komen daar de definitieve adviezen uit.  



- De school heeft op de teldatum van 1 februari 410 leerlingen (2 minder dan vorig 

jaar). De hoop was om richting de 420/425 leerlingen te groeien. Het plan is om 

vooralsnog volgend jaar met 4 onderbouwgroepen te beginnen; 16 groepen in 

totaal. Halverwege het jaar komt er dan misschien ook een instroomgroep. 

- Verdeling van 3 bovenbouwgroepen naar 2: december was een moeilijke maand 

voor de school qua personele bezetting. Er zitten leerkrachten in de flexibele 

schil, maar die waren al op allerlei verschillende plekken ingezet. Kinderen naar 

huis sturen wil je echt alleen maar als laatste redmiddel inzetten. Toen zijn alle 

opties overwegen hoe verder te gaan vanaf januari. Het team heeft erover 

meegedacht. Zo is het idee geboren om groepen samen te voegen, met 

ondersteuning erbij. Er is gekeken naar welke groepen/leerkrachten dat aan 

zouden kunnen. De timing vinden sommige ouders ongunstig i.v.m. de 

doorstroomtoets, maar de nood was er, door langer durende ziektes en 

kortdurende ziektes. Na afloop van dit traject wordt er geëvalueerd om te kijken 

of/hoe dit in de toekomst vormgegeven zou kunnen worden. 

Sybrand: zou je dit niet structureel al willen inbouwen in het onderwijs? In 

bepaalde periodes? Dan is het ook makkelijk in te zetten als er een noodzaak is. 

Er zijn veel voordelen. 

Ravian: hier willen we zeker wel naar kijken, het groepsoverstijgend werken past 

goed binnen onze school. 

 

Rondvraag 

Geen ingebrachte punten. 

 

Beperking instroom speciaal onderwijs in Zuid-Limburg 

De plekken in het speciaal onderwijs zijn gering aan het worden. Zodra een kind een 

doorverwijzing krijgt kan het zijn dat scholen/groepen geen plek hebben. Er moet dan 

samen worden gekeken waar een leerling tijdelijk terecht zou kunnen.  

Patrick: MosaLira is bezig met inclusie. Wordt hier dan ook beleid op gemaakt? 

Ravian: waar nu op wordt gestuurd is dat de onder instroom vanuit de Medisch Kinder 

Dagverblijven kritisch wordt bekeken; moeten deze kinderen allemaal naar het speciaal 

basisonderwijs? Waarschijnlijk kan een deel toch instromen in het reguliere onderwijs. 

 

HB-plan 

Dat is inmiddels doorgestuurd naar sommige MR-leden. Fransje stuurt het door naar alle 

leden, en het agendapunt komt volgende vergadering weer terug. Indien nodig kan 

Daisy ook misschien aansluiten. 

 

Schoolzwemmen 

Er moet een besluit komen over de invulling van schoolzwemmen.  

 

Sybrand: is er enig idee voor hoeveel kinderen dit de ‘echte’ zwemles is (voor het 

diploma zwemmen)? 

Ravian: er is een groepje van ouders waar dit makkelijk voor is, maar die het anders zelf 



zouden doen. En een heel klein groepje van ouders die geen andere mogelijkheden 

hebben/zien.  

De ouders vragen of het zo is dat van het budget van het zwemmen ook bijvoorbeeld 

extra ondersteuning in de klas kan worden ingezet. Ja dat zou kunnen, dan kom je op 1 

a 1 ½ dag in de week uit. De vraag is wel wat dan het alternatief is voor de gymles, 

want in de gymzaal gaat het niet passen om de middenbouw kwijt te kunnen iedere 

week. Er is gekeken naar voorzieningen om buitengym te faciliteren op de speelplaats, 

maar dat kost 350.000 euro. Je zou bijvoorbeeld ook met de kleuters kunnen gaan 

gymmen in de aula. Maar het zwemmen brengt ook wat. Het middenbouw team is 

enthousiast. 

Het advies van de MR is doorgaan met de zwemlessen met de kosten zoals ze nu zijn. 

 

Communicatie 

Dit punt wordt ook naar de volgende vergadering doorgeschoven, omdat er dan met het 

team nieuwe stappen zijn gezet. Wellicht kan Dolf ook aanschuiven de volgende 

vergadering. 

 

Sluiting 

12 maart is de volgende vergadering om 15.00.  

 

Punten volgende vergadering: 

- HB-plan 

- Communicatie 

 


